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REFERAT 
Vallensbæk Sejlklub afholdt ordinær generalforsamling torsdag den 27. marts 2025 kl. 19:00 – 

20:35. Mødet blev afholdt i VSK’s klublokale. 

 

Der var 41 stemmeberettigede repræsenteret ved generalforsamlingen. 

 

Velkomst 

 

VSK’s formand Jens Klæbel bød forsamlingen velkommen og orienterede om dagsordenen. 

 

 

 
1. Valg af dirigent 

 

Jens Klæbel foreslog Søren Christiansen som dirigent. 

 

Forsamlingen valgte med akklamation Søren Christiansen som dirigent. 

 

Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var indkaldt i 

overensstemmelse med fristerne i Vallensbæk Sejlklubs vedtægter. 

 

 

 
2. Formandens beretning 

 

Den skriftlige beretning er sendt ud til alle medlemmer. Formand Jens Klæbel supplerede den 

skriftlige beretning med at se på mål og aktiviteter: 
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Herefter fremlagde formanden en supplerende mundtlig beretning, der dækkede følgende 

emner: 

 

 
 

 

Søren Schramm bifaldt den flotte løsning med terrassen og det nye køkken i klubhuset. 

 

Dirigenten konstaterede, at der ikke var yderligere spørgsmål eller kommentarer. 

 

Forsamlingen tog derfor formandsberetningen til efterretning med akklamation. 

 

 

 

 

3. Fremlæggelse af det reviderede regnskab for 2024 til godkendelse 

 

Kasserer Henrik Borch gennemgik driftsregnskab med væsentlige afvigelser samt status 

regnskab. 

 

Bestyrelsens kommentar til årsregnskabet fremgår af den tidligere udsendte årsrapport. 

 

Resultatet af årsregnskabet 2024 for Vallensbæk Sejlklub er, at vi er kommet godt ud af året 

med en lille tilbagegang af medlemmer, et stort aktivitetsniveau og et tilfredsstillende resultat, 

hvad økonomien angår. 

 

Jeppe Blak spurgte, hvor mange juniormedlemmer der er for tiden.  

Bestyrelsen svarede, at der er 20 juniormedlemmer. 

 

Dirigenten konstaterede, at der ikke var yderligere spørgsmål eller kommentarer. 

 

Forsamlingen godkendte det reviderede regnskab for 2024 ved akklamation. 
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4. Fremlæggelse af mål og aktiviteter for indeværende år 

 

Jens Klæbel fremlagde VSK’s mål og aktiviteter som følger: 

 

 
 
 

Tom Bøjland fortalte, at han har rydtet op på jollepladsen, så det er indbydende at komme  

der og gerne skulle indbyde til, at få nye jollesejlere ind. 

 

Dirigenten konstaterede, at der ikke var flere spørgsmål eller kommentarer. 

 

Forsamlingen godkendte mål og aktiviteter for indeværende år ved akklamation. 

 

 

 

 
5. Fremlæggelse af budget for 2025 samt fastsættelse af kontingenter for 2026 

 

Kasserer Henrik Borch gennemgik budget for 2025. Det præsenterede budget var en 

opdateret udgave af det budget, der blev rundsendt, ifm. varsling af generalforsamlingen den 

28/11-2024. Det opdaterede budget rundsendes til medlemmerne umiddelbart efter 

offentliggørelsen af referatet fra generalforsamlingen. 

 

Herefter blev der præsenteret forslag om kontingentsatser for 2026, som varsles at stige 

3% i forhold til 2025 satserne. 

 
Dirigenten konstaterede, at der ikke var spørgsmål eller kommentarer. 

 

Forsamlingen godkendte kontingentsatser for 2026 ved akklamation. 

 

 

 

 
6. Indkomne forslag: Der er ingen forslag til behandling 

 

Dirigenten konstaterede, at der ikke var indkommet nogen forslag. 
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Dirigenten suspenderede herefter generalforsamlingen for at imødekomme nedenstående: 

 

• Maria overrakte, som repræsentant for Dansk Sejlunions bæredygtighedsudvalg, DS’  

Sølv certificering i bæredygtighed gældende for 2025-2027. 

 

• Jens Klæbel uddelte årets Klubstander til Kirsten Frydensbjerg.  

 

Dirigenten genoptog herefter generalforsamlingen. 

 

 

 

7. Valg til bestyrelsen 

 

Ifølge vedtægter §12 vælges i ulige år næstformand, kasserer, op til 3 ordinære 

bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter. 

 

Maria Mille Pedersen vil gerne genopstille som næstformand. 

Maria Mille Pedersen blev valgt for 2 år. 

 

Henrik Borch ønsker ikke genvalg som kasserer, men vil gerne fortsætte i bestyrelsen som 

menigt bestyrelsesmedlem. 

Henrik Borch blev valgt for 1 år. 

 

Christian Mørch vil gerne stille op til kassererrollen efter Henrik Borch. 

Christian Mørch blev valgt for 2 år. 

 

Kirsten Frydensbjerg ønsker at genopstille 

Kirsten Frydensbjerg blev valgt for 2 år. 

 

Jesper Hjøllund ønsker at genopstille 

Jesper Hjøllund blev valgt for 2 år. 

 

Carsten Adsersen ønsker ikke at genopstille.  

Suppleant Per Jacobsen vil gerne stille op som erstatning for Carsten. 

Per Jacobsen blev valgt som bestyrelsesmedlem for 2 år. 

 

Jan Christiansen vil gerne genopstille som suppleant 

Jan Christiansen blev valgt for 2 år. 

 

Birgit Hauer vil gerne stille op som suppleant 

Birgit Hauer blev valgt for 2 år. 
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Den samlede bestyrelse ser herefter således ud: 

 

Funktion Navn Valgt Mail   

Formand Jens Klæbel 2024 for 2 år jk@vallensbaek-sejlklub.dk 

Næstformand Maria Mille Pedersen 2025 for 2 år mp@vallensbaek-sejlklub.dk 

Kasserer Christian Mørch 2025 for 2 år csm@vallensbaek-sejlklub.dk 

Bestyrelsesmedlem Kirsten Frydensbjerg 2025 for 2 år kf@vallensbaek-sejlklub.dk 

Bestyrelsesmedlem John Gericke 2024 for 2 år jg@vallensbaek-sejlklub.dk 

Bestyrelsesmedlem Jan Stephensen 2024 for 2 år jst@vallensbaek-sejlklub.dk 

Bestyrelsesmedlem Henrik Borch 2025 for 1 år hb@vallensbaek-sejlklub.dk 

Bestyrelsesmedlem Jesper Hjøllund 2025 for 2 år jh@vallensbaek-sejlklub.dk 

Bestyrelsesmedlem Per Jacobsen 2025 for 2 år pj@vallensbaek-sejlklub.dk 

Suppleant Jan Christiansen 2025 for 2 år jc@vallensbaek-sejlklub.dk 

Suppleant Birgit Hauer 2025 for 2 år bh@vallensbaek-sejlklub.dk 

 

 

 

8. Valg af 2 revisorer og 1 revisorsuppleant 

 

Bestyrelsen foreslår genvalg af Henrik Visborg Thune og Jens Ole Hestbæk som revisorer. 

Henrik Visborg Thune og Jens Ole Hestbæk blev valgt for 1 år. 

 

Bestyrelsen foreslår genvalg af Helge Pedersen som revisorsuppleant 

Helge Petersen blev valgt for 1 år. 

 

 

 

 
9. Information fra Vallensbæk Havn 

 

Havnebestyrelsens formand Søren Christiansen orienterede om forskellige forhold vedr. 

havnen, blandt andet om: 

 

• Havnens Nyhedsbrev.  

• Havnen har stabil drift og et stabilt personale.  

Der er et godt samarbejde havnens personale imellem.  

• Søsætningen er godt i gang.  

• Uddybning af indsejlingen er foretaget, da denne var sandet godt til.  

Nu er der ca. 3,5 meters dybde i indsejlingen. 

• Autocampere foretog ca. 4.600 overnatninger.  

Til sammenligning var der ca. 200 sejlende overnatninger. 

• Havn 2.0. Broerne er kernen i projektet, da havnen bærer præg af snart at runde 50 år. 

 

Yderligere information kan findes på havnens hjemmeside (vhkb.dk). 

 

 

 




